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Hij reist de wereld over, werkt met helikopters en is actief en bekend lid in
het wijkteam. Velen zullen zijn naam al eens hebben horen vallen rondom
verschillende thema’s die spelen in Weideveld. Zijn twee zoons betekenen
veel voor hem, net als zijn vrouw. De ReBo-er van deze week is: Levi
Hogendoorn!
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Naam: Levi Hogendoorn

Leeftijd: 38

Woonsituatie: “Getrouwd met Moniek,
twee zoons; Vince (4) en Mason (2)”

1. Waar kennen mensen jou van?

“Ik denk voornamelijk uit het wijkteam, en natuurlijk van wat er de afgelopen anderhalf
jaar op het gebied van huisvesting met arbeidsmigranten gespeeld heeft. Ik stel me
daarnaast positief kritisch op omtrent Weideveld. Ik ben veel betrokken bij items die
spelen zoals de WKO, de warmte-koudeopslag. Laatst heb ik ook een bouwterrein dat al
jaren ligt te verslonzen een keer aangehaald.”

Foto: Koninklijke Luchtmacht

2. Hoe ziet een werkdag er voor jou uit?
2/7

https://www.rebonieuws.nl/algemeen/definitief-streep-door-arbeidsmigrantenhotel-naast-vrijeveld/


“Ik werk voor het Ministerie van Defensie met helikopters; ik ben bemanningslid. Nu
met corona werk ik zo veel mogelijk thuis, tenzij ik moet vliegen.” Een recente klus?
“Twee weken geleden zijn er in Limburg en Brabant bosbranden geweest, daar zijn we
wezen blussen. Dan hangen we een grote zak waar je 8000 liter water in kwijt kan onder
de helikopter, en die laten we dan los. Zo assisteren we de brandweer.”

3. Waar ben je het meest trots op?

“Op mijn gezin. Ik ben veel van huis en als ik zie hoe mijn vrouw dat runt; daar ben ik
heel trots op.”

3/7



4. Aan welke vakantie beleefde jij de mooiste herinneringen
en waarom?

“Mijn vrouw en ik zijn echt van het rondreizen, we zijn niet van ‘twee weken lang op het
strand liggen’. Ik vond de stad Istanbul heel gaaf, qua historie. Ook hebben we
duizenden kilometers afgereisd in Egypte en Griekenland, langs alle hotspots. Dat is
echt machtig om te zien: de Oudheid, van duizenden jaren terug.”
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5. Wat was je droom vroeger en is deze werkelijkheid
geworden?

“Als klein jochie vond ik het vliegen al inspirerend; nu doe ik het zelf. Ook het ‘huisje
boompje beestje’ met kinderen is voor elkaar gekomen. Ik kan wel zeggen: mijn grootste
doelen zijn bereikt.” Iets wat hij met het wijkteam heeft behaald? “Dan kom ik
automatisch op dossier arbeidsmigranten uit. Veel mensen hebben me daarbij
geholpen, dat heb ik totaal niet in mijn eentje gedaan; ik denk dat we daar best wel trots
op kunnen zijn.”

6. Welk vrijwilligerswerk of project zou je nog willen doen?

“Ik hoop dat mijn zoons later iets van sport gaan doen. Dan zou ik daar iets in willen
betekenen als leider of trainer. Zelf ben ik 10 jaar voetbal trainer en leider in Oudewater
geweest, dat vond ik zó leuk.”

7. Welke (nieuws)gebeurtenis is je het meest bijgebleven in
Bodegraven-Reeuwijk?

“Ik moet zeggen: het opstappen van wethouder Robèrt Smits. Hij is wel zelf opgestapt,
maar dat het landelijk beleid zo reflecteert op een wethouder, dat verbaast me. Deze
wethouder was echt een bevlogen man en stond tussen de mensen. Dan deze beslissing;
het is jammer. Ik vond het een goede wethouder.”

8. Wat doe je in je vrije tijd?
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“Als ik niet aan het werk ben, ben ik graag met mijn zoons. In het Limespark een rondje
lopen, in de tuin zijn of juist binnen zitten. Dat is echt wel mijn hobby; mijn twee
zoons.”

9. Welke persoon inspireert jou in Bodegraven-Reeuwijk?

“Ik heb er eigenlijk drie. Dan begin ik met mijn vrouw; hoe ze dat reilt en zeilt met die
twee boeven, dat vind ik knap. Ten tweede iedereen van ons wijkteam, en in het
bijzonder secretaris Arie Groenveld. Ik vind het knap hoe hij notuleert, vergaderingen
regelt en rekening houdt met randvoorwaarden. Hij is al 20 jaar lid. De derde persoon is
Arjan van Beijnum rondom de warmte-koudeopslag. Hij heeft zo veel knowhow en
expertise, volgens mij nog meer dan alle betrokken commerciële partijen.”

10. Wat kijk je graag op Youtube, Netflix, TV?

“Wij zijn wel van de goede series: laatst hebben we ‘The man in the high castle’
afgekeken op Amazon Prime. TV-programma’s als ‘Ik Vertrek’ vind ik geweldig. Het zijn
altijd een beetje de randgevallen; ze kennen niet de taal of zitten kantje boord qua
financiën. Maar het komt altijd 9 van de 10 keer weer goed, je ziet echt het
ondernemende type individu.”

11. Wat zou je willen veranderen als je burgemeester was?

“Ik zou dan echt gaan werken aan burgerparticipatie in de gemeente. Ik heb veel
mensen gehoord die zeiden: ik ben helemaal de draad kwijt. Maak het simpel en
begrijpelijk. Als je dat als gemeente goed uitvoert ga je veel meer draagvlak krijgen voor
besluitvorming en maak je mensen meer betrokken bij de politiek. Dan zal je zien dat er
veel expertise zit bij de burgers. Ik heb dat zelf ervaren; er woont een man in de
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gemeente die verkeerskundige in Gouda is. Dan denk ik; als er een verkeersprobleem is
in de wijk is hij een gratis kracht! Ik gruwel van de extern ingehuurde krachten die
‘uurtje factuurtje’ werken. Burgerparticipatie, daar zou ik echt werk van maken.”
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Horeca-ondernemers bereiden zich voor op 1 juni
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VVD en CDA zetten streep door precario op terrassen
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